
114 年 5 月 9 日修訂版 
國立清華大學學位論文延後公開申請書 

Application for Embargo of Thesis/Dissertation 
(含紙本/電子論文，摘要、關鍵詞、論文目次、參考文獻) 

(Including Print/Electronic Versions, Abstract, Keywords, Table of Contents, and References)  
申請日期 Application Date：民國      年      月      日(ROC Year/MM/DD) 

論文著作人 
Author (Applicant)  

畢業年月 
Graduation Year and Month 

民國        年         月 
(ROC Year/MM) 

學位 
Degree 碩士 Master 博士 Doctorate 系所名稱 

Department/Institute  

學號 
Student ID Number  手機號碼 

Cell phone number  

電子郵件 
Email Address  

論文題名 
Thesis/Dissertation Title 

 

1. 延後公開日期 Release Date：民國        年      月      日(ROC Year/MM) 
※延後公開需訂合理期限，以五年內為原則；如有涉及保密合約，公開日期應在保密期限之後。 
The embargo period should be set within a reasonable timeframe, generally within five years. If a confidentiality 
agreement is involved, the release date must be after the confidentiality period ends. 

2. 延後公開原因 Reason of delay release： 
涉及機密 Confidentiality is required 

（  ）涉及合作廠商之合約保密義務。The thesis contains research funded under a contract that 
requires confidentiality for a specified period. 
合約名稱 Contract name：___________________________________________________ 
合約保密屆滿日期間 Confidentiality Expiration Date is 民國    年    月    日(ROC Year/MM) 
*須附證明文件(合約書保密條款部分) (PDF 文件) Supporting documents required (confidentiality 
clause of the contract) (in PDF format) 

（  ）有待後續研究計畫延續完成工作 The thesis is part of an ongoing research project, and embargo is 
requested until the completion of the entire project. 
*須附指導教授簡要說明整體研究計畫並經指導教授簽名之文件(PDF 文件)A brief explanation of 
the overall research plan signed by the advisor is required. (in PDF format) 

（  ）其他 Others：____________________________ 
*文件格式由主管單位研修中。請上傳一份 PDF 文件，內容須包含：(1)延後公開的原因，以及

(2)公開可能造成的影響。文件內容須在一頁以內，且不得少於 100 字，並須由論文著作人與指

導教授共同簽名。The document format is currently being revised by the competent authority. Please 
upload a document (in PDF format) that includes (1) the reason for the embargo and (2) the impact of 
disclosure. The content should be within one page, with a minimum of 100 words, and must be jointly 
signed by the author and the advisor. 

專利申請 The thesis contains material intended for patent application, and embargo is requested to protect intellectual 
property rights. 

*須附申請證明文件；尚未申請時，提供論文著作人及指導教授說明之文件與簽名(PDF 文件)。Proof of 
application must be attached. If not yet applied, a signed explanation by both the author and the advisor is 
required. (in PDF format) 

依法不得提供 The thesis is subject to legal restrictions. The applicant must specify the applicable laws or 
regulations here: (__________) 
*須附法源條文與論文著作人說明，並經指導教授共同簽名之文件(PDF 文件)。Relevant legal basis and a 
written explanation signed by both the author and the advisor must be provided. (in PDF format)  

論文著作人暨申請人簽章 
Author (Applicant) Signature ： ___________________________ 

日期 
Date ： 民國____年____月____日 

國立清華大學授權審核人      
論 文 指 導 教 授 簽 章 

Advisor Signature ： ___________________________ 
日期 
Date ： 民國____年____月____日 

系 所 主 管 簽 章 
Signature of Department Chair/Institute Director 

： ___________________________ 
日期 
Date ： 民國____年____月____日 

 

For internal use   圖書館受理日期：民國_____年_____月______日(本校留存聯蓋章戳)  


